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lllfzy prawdq jest, ie miasto ma projekt zwqienia z g m do 6m uticy Kaliskiej na
-odcinku od ronda Falbanka do ronda przy ulicy Broniewskiego. W opinii wielu
mieszkaric6w osiedla Poludnie takie rozwiqzanie jest nie do przyjqcia i rylko urrudni
im iycie. Dlatego w ich imieniu proszQ o wycofanie siq z tego qpu zamierzefi.

2/ W imieniu mieszkarictiw osiedla przy ulicach Wilgi i Cienistej prosze o v*ypelnienie
glqbokich ubytk6w w jezdni ulicy Mielqciriskiej na odcinku od ulicy Bartnickiej do
Wilgi i tr ubinowej, gdzie przemieszcza siq wiqkszofd zamieszkujqcych w rym rejonie.

Srtidmie6cia narze i jezdniach na
Zielonym R

uzupelnienie kostki


